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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzat Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2012. január 19-i soron következő üléséről. 
 
 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagjai 
 Márkus Gábor, alpolgármester 
 Kiss Zsigmond, alpolgármester 
 Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
 Dr. Ficzere Andrea, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit 

Kft. ügyvezetője, 
 Varga Lajos, a Püspökladányi Holding Kft. képviselője 
 Nádházi Attila, a Püspökladányi Víziközmű Társulat elnöke 
 Kissné Nánássy Mónika, jegyzőkönyvvezető 
 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait, a Városfejlesztési, 
Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagjait és a megjelenteket. Megállapítom, 
hogy az ülésen mindkét bizottság részéről jelen van 5 fő bizottsági tag, így a bizottságok 
határozatképesek. 
A meghívóban szereplő 1. napirendi pontot későbbi időpontban tárgyaljuk, a meghívóban 
szereplő 5. napirendi pontot elsőként kellene, hogy tárgyaljuk, mert ügyvezető asszonynak az 
Egészségügyi és Szociális Bizottság ülésén is részt kell vennie, a következő két napirendi 
pont a meghívóban szereplő 2., és 3. napirendi pont, melyeket a Városfejlesztési, 
Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottsággal közösen tárgyalunk. A 4. napirendi pont a 
költségvetési rendelet módosítása, 5. napirendi pontként a különfélékbe javaslom felvenni a 
Püspökladányi Víziközmű Társulat 2011. IV. negyedévi gazdálkodásáról készült beszámolót. 
 
A bizottságok tagjai egyetértenek-e azzal, hogy közösen tárgyaljuk az előbb említett három 
napirendi pontot és a döntést külön hozzuk meg? 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
Kérem, szavazzunk a közös napirendi pontok elfogadásáról és a közös tárgyalásról, a 
napirendi pontok fentiek szerinti sorrendjéről, szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
 
Napirendek: 
 
 

1. A Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2011. évi amortizációs 
díjhátralékának elengedéséről 

 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
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2. Előterjesztés Püspökladány Gyógy- és strandfürdő rekonstrukció és vízforgató gépház 
építés utáni, üzemeltetés során felmerült garanciális hibák javítási munkálatairól 

 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
3. Előterjesztés Püspökladány, Bányász utca megnevezésű ingatlan megvásárlásáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

A 2. és 3. napirendi pont közös tárgyalása a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsággal 

 
4. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének 

módosítására 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
5. Különfélék 

a., Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2011. IV. negyedévi 
gazdálkodásáról 
Előadó: Nádházi Attila elnök 

 
 
1. napirend: A Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2011. évi 
amortizációs díjhátralékának elengedéséről 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Ügyvezető asszony kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést? 
 
Dr. Ficzere Andrea, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
Korábban én nyújtottam be a HURO pályázatot és lehetőség van arra, hogy Püspökladányban 
valósuljon meg a projekt. A telemediciniális szolgáltatás még egészen új egészségügyi 
szolgáltatás. Részben oktatást, részben betegellátást takar. Az OEP finanszírozza ezt a 
feladatot, ez a szolgáltatás egy fizetőképes rétegnek VIP ellátás is lehet. A pályázat első 
lépéseként szükséges a telemediciniális szolgáltatás részleteinek kidolgozása, a szükséges 
informatikai rendszer megtervezése, kapacitásunk megvan rá. Az első pályázat 30 millió 
forint, a második pályázat 100 millió forint nagyságrendű. Az amortizációs költségként az 
önkormányzat felé fizetendő 5,4 millió forintból csak 2,7 millió forintot fizettünk meg. 
Egyébként utána néztem, és nem találtam olyan települést, ahol az Eü Kft fizet a 
fenntartójának. 
 
Kincses László, képviselő 
Az 5,4 millió Ft a patika ellenpárja. Az Eü Kft. kisebbségi tulajdonosa támogatja-e a 
pályázatot? Javaslom, hogy későbbi időpontban, amikor a Holdinggal kapcsolatos 
előterjesztést tárgyaljuk, akkor tárgyaljuk ezt a napirendi pontot is. Az Egészségügyi 
Bizottság ma tárgyal egy tájékoztatót a patikával kapcsolatban. Összefüggés van a patika, az 
Eü Kft. és a Holding Kft. között. 
 
Dr. Ficzere Andrea, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
A kisebbségi tulajdonos szándékait nem ismerem. Eddig nem kellett amortizációs költséget 
fizetni, ez a pályázat a város érdekeit fogja szolgálni. A patika esetében az ügyelet miatt 
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havonta 1,3-1,5 millió Ft veszteségünk van. A patikának nem kötelezettsége az ügyeleti 
szolgáltatás, ezt a képviselő-testületnek kellene megtárgyalnia. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A téma több összetevőből áll, az előterjesztéssel kapcsolatban most kell döntenünk. 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
 
 

1/2012. (I. 19.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
A Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2011. évi amortizációs 
díjhátralékának elengedéséről készült előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
2. napirend: Előterjesztés Püspökladány Gyógy- és strandfürdő rekonstrukció és 
vízforgató gépház építés utáni, üzemeltetés során felmerült garanciális hibák javítási 
munkálatair 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Bíró László, a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagja 
Az árajánlatokat ki adta, van-e olcsóbb? A gyógyfürdőre beadjuk majd a pályázatot és annak 
keretében nagyobb felújításokat is elvégezhetünk. 
 
Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
Az árak szakértői vélemény alapján lett megállapítva, a kivitelezés még ezután lesz 
megversenyeztetve. A gyógyfürdő beruházás kapcsán a vállalkozási szerződésben 5 millió Ft 
összegű bankgarancia lett megállapítva. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A határozati javaslat 2. variációját támogatom, sajnálatos, hogy garanciális problémák 
merültek fel. 
 
Borsos László, képviselő 
Azt kell eldöntenünk, hogy meg akarjuk-e csinálni a javításokat. Van rá 5 millió forintunk. A 
határozati javaslat 2. variációját támogatom, a kivitelezést meg kell pályáztatni, így lehet még 
kevesebb is. A leendő fürdőpályázatba most ki nem javított hibákat is be kell kalkulálni. 
 
Kardos István, a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság tagja 
A határozati javaslat 2. variációját támogatom, bízunk a fürdőfejlesztési pályázatban. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztés határozati 
javaslatának 1. változatáról, a szavazás eredménye: 5 nem szavazat. 
Most szavazzunk az előterjesztés határozati javaslatának 2. változatáról, a szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
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2/2012. (I. 19.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
A Püspökladány Gyógy- és strandfürdő rekonstrukció és vízforgató gépház építés utáni 
üzemeltetés során felmerült garanciális hibák javítási munkálatairól szóló előterjesztés 
határozati javaslatának 2. változatát támogatja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
3. napirend: Előterjesztés Püspökladány, Bányász utca megnevezésű ingatlan 
megvásárlásáról 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szeretné-e valaki kiegészíteni az előterjesztést? 
 
Petőné Papp Margit, képviselő 
Ez ügyben már évek óta tárgyalások folynak a MÁV Zrt-vel, több beruházás kapcsán is, most 
végre rendezni lehet a viszonyokat. 
 
Kincses László, képviselő 
Ennek a kiadásnak mi a forrása? 
 
Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
A kiadás forrása a kötvény. Saját felhalmozási bevételeinkből a korábbi években felvett 
hitelek tőke és kamatfizetési kötelezettségeit teljesítjük. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
 
 

3/2012. (I. 19.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
Püspökladány, Bányász utca megnevezésű ingatlan megvásárlásáról készült előterjesztést 
támogatja 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
 
4. napirend: Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzat 2011. évi költségvetési 
rendeletének módosítására 
 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Nagy Sándorné irodavezető asszony kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést? 
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Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
2011. év végén önkormányzatunk 47 911 e Ft összegű ÖNHIKI kiegészítő támogatást és 
22 250 e Ft összegű hiteltörlesztési támogatást kapott. 2011. december 31-én az általános 
tartalékalap 15 368 e Ft, a fejlesztési tartalékalap 38 606 e Ft volt. 
 
Borsos László, képviselő 
Miért kellett az ügyeleti szolgálat támogatását növelni? Mennyi az intézmények szállítói 
kötelezettsége december 31-én? 
 
Nagy Sándorné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője 
Az ügyeleti szolgálatot az OEP finanszírozza, de ezt önkormányzati támogatással is ki kell 
egészíteni. Az eredeti költségvetésbe csökkentett önkormányzati támogatás lett betervezve, de 
a szerződés módosítására még nem került sor. Komolyabb szállítói kötelezettsége két oktatási 
intézménynek van. 
 
Petőné Papp Margit, képviselő 
A Többcélú Oktatási Intézmény szállítói kötelezettsége abból adódik, hogy a gázszolgáltató 
egy teljes évet számlázott ki visszamenőleg, ezt részletekben tudjuk fizetni. Az élelmezésből 
adódóan vannak még szállítói kötelezettségeink. 
 
Kincses László, képviselő 
A 2012. évi tervezés során a rezsiköltségeket ki kellene hagyni a fűnyíró elv alkalmazása 
során. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
 
 

4/2012. (I. 19.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
Püspökladány Város Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének módosításáról 
készült előterjesztést elfogadásra javasolja 
 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
 
5.a. napirend: Beszámoló a Püspökladányi Víziközmű Társulat 2011. IV. negyedévi 
gazdálkodásáról 
 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Nádházi Attila elnök úr kívánja-e kiegészíteni a beszámolót? 
 
Nádházi Attila, a Püspökladányi Víziközmű Társulat elnöke 
A Víziközmű Társulat 2011. december 31-én átadta a Polgármesteri Hivatal Adócsoportja 
részére a korábbi szennyvízberuházások lezárult ütemeiből megmaradt hátralékos 
állományokat adók módjára történő behajtás céljából. A hátralékosok száma 205 fő, a hátralék 
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összege 9 453 536 Ft. A jövőben az érdekeltségi hozzájárulás a hagyatékolási eljárás részé 
fogja képezni. 
 
Kincses László, képviselő 
Az átadási jegyzőkönyvből olvasható, hogy a legnagyobb hátralék a Petritelepi városrészen 
van, ennek nem feltétlenül racionális oka van. Az adott körzet képviselőjének lenne feladata a 
lakosság megkeresése. A nagy hátralék összege előre vetíti az újtelepi szennyvízberuházás 
kapcsán felmerülő jövőbeni problémákat. 
 
Tóth László, a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság elnöke 
Minden képviselő kapott listát a körzetében lévő hátralékosokról. Megállapítható, hogy sokan 
vannak olyanok, akik nem a rossz anyagi körülményeik miatt nem fizetnek. 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk a tájékoztatóról. A szavazás 
eredménye: 5 igen szavazat. 
 

5/2012. (I. 19.) számú Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozata 
A Püspökladányi Víziközmű Társulat 2011. IV. negyedévi gazdálkodásáról készült 
tájékoztatót tudomásul veszi 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Szabó Attiláné, bizottság elnöke 

 
 
Szabó Attiláné, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Kissné Nánássy Mónika Szabó Attiláné 
 jegyzőkönyvvezető  bizottság elnöke 
 
 


